
 
KD/PaPu valtuustoaloite seminaarien ja koulutuksien järjestämisestä Parkanossa 
 
Kaupunginhallitus 27.03.2023 § 97  
  
 

Kristillisdemokraattien ja Parkanon Puolesta -valtuustoryhmä on jättänyt 
valtuustoaloitteen seminaarien ja koulutuksien järjestämisestä Parkanossa. 
Aloitteen mukaan seminaarien ja koulutuksien järjestäminen 
ulkopaikkakunnilla on kalliimpaa kuin Parkanossa ja vie myös matkojen 
takia enemmän aikaa.  
 
Korona-aikana suurin osa koulutuksista järjestettiin 
terveysturvallisuussyistä etänä. Koronan jälkeen koulutuksia on järjestetty 
taas lähikoulutuksina, mutta myös etänä. Yksittäisen työntekijän 
osallistuessa on tapauskohtaisesti harkittava, kumpi osallistumistapa on 
parempi. Etänä osallistuminen säästää työaikaa ja rahallisesti mm. 
matkakulut ja päivärahat. Paikan päällä osallistuessa työntekijällä taas on 
mahdollisuus verkostoitua. Varsinaisen koulutuksen hintaan osallistumisen 
tapa ei yleensä vaikuta. 
 
Kun koulutus tai seminaari toteutetaan omalle 
henkilökunnalle/luottamushenkilöille ja koskee isompaa joukkoa, esim. 
kaupunginvaltuustoa, on tapauskohtaisesti harkittava, miten tapahtuma on 
paras järjestää. Joissain tapauksissa järjestäminen toisella paikkakunnalla 
voi olla perusteltua esim. vierailun tai tutustumiskäynnin merkeissä. 
Lähtökohtaisesti omien seminaarien järjestäminen paikkakunnalla on 
edullisinta. Viime kädessä kuitenkin toimielimen tai sen puheenjohtajan 
tulee linjata, miten toimielintä koskevat järjestetään.  
 
Valtuustoaloite on oheismateriaalina.  
 
Valmistelija: hallinto- ja talousjohtaja Aleksi Saukkoriipi 
 

Esittelijä Hallinto- ja talousjohtaja Aleksi Saukkoriipi 
 

Päätösehdotus Kaupunginhallitus päättää antaa yllä kuvatun vastauksen 
valtuustoaloitteeseen ja esittää kaupunginvaltuustolle, että se merkitsee 
valtuustoaloitteen loppuun käsitellyksi. 

 
Käsittely  

 
Päätös Hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
 
Kaupunginvaltuusto 17.04.2023 § 23    
86/00.01.03.01.01/2022    
 

Valmistelija: hallinto- ja talousjohtaja Aleksi Saukkoriipi 
   
Esittelijä Kaupunginhallitus 
 
Päätösehdotus Kaupunginvaltuusto merkitsee aloitteen käsittelyn tiedoksi ja toteaa 

aloitteen loppuun käsitellyksi. 
 
Käsittely  
  
Päätös Hyväksyttiin yksimielisesti. 


